
	
Møtereferat	Sandnes	og	Jæren	Rideklubb	
	
	
	
Styremøte	Søndag	4/10/2020	
		
Til	stede;	Heidi	Støtland,	Jeanette	Falkeid,	Bente	Guddal,	Gry	Rettore,	Thomas	Gitlesen,	Ann	Christin	
Vognsen,	Lisanne	Verheun	og	John	E.	Stangeland.	I	tillegg	møtte	sportslig	leder	Kenneth	Sande	og	
regnskapsfører	Hanne-Lill	Steen	
	
1.	Godkjenning	innkalling.		
	
Innkalling	ble	godkjent	
	
2.	Godkjenning	referat.	
	
Referatet	ble	godkjent	
	
3.	Konstituering	av	styret.		
	
Formann;	Heidi	Støtland.	Nestformann	Bente	Guddal		
Sekretær;	Ann	Christin	Vognsen	ble	valgt	til	sekretær.	
Kasserer;	Jeanette	Falkeid	ble	valgt	til	kasserer		
Medlemslister;	Bente	Guddal	tar	ansvaret	for	medlemslister	
IKT	ansvarlig/nettside	ansvarlig;	Lisanne	Verheun		
Politiattester:	Gry	Rettore	ble	valgt	
	
4.	Avtale	med	Egon	restaurant	
Det	ble	fremmet	et	forslag	om	å	inngå	avtale	med	Egon	restaurant	i	Sandnes	Sentrum	og	Kvadrat	for	
10%	provisjon	på	alle	kjøp	klubbens	medlemmer	og	stevnedeltakere	foretar	på	Egon	restaurantene	i	
Sandnes	sentrum	og	på	Kvadrat.	Forutsetning	er	at	klubbens	medlemmer	eller	stevnedeltakere	må	
oppgi	å	være	medlem	av	eller	deltar	på	stevne	på	SJR	når	de	spiser	og	betaler	på	en	av	disse	
restaurantene.	SJR	vi	da	motta	10%	provisjon	av	restaurant	regningen.		Avtalen	gir	ingen	krav	om	
eksklusivitet	fra	Egon	eller	forpliktelse	for	klubben	utenom	markedsføring	av	Egon	på	klubbens	sider,	
samt	at	Egon	har	rett	til	å	sette	opp	skilt	reklame	på	anlegget.	
	
Det	blir	da	viktig	at	klubbens	medlemmer	opplyser	om	sitt	medlemskap	i	SJR	når	de	spiser	på	Egon.	
Dette	vil	bli	informert	om	på	klubbens	nettside/SOME.	
	
Forslaget	ble	vedtatt.		
	
5.	Ansatte	og	kontrakter.		
	
Kenneth	har	informert	om	at	han	har	behov	for	å	få	redusert	arbeidsbelastning	og	større	fleksibilitet	
ift.	sin	arbeidsdag	viss	han	skal	fortsette	som	daglig	leder/sportsleder	for	klubben.	Kenneth	er	åpen	
for	forslag	til	hvordan	dette	kan	løses,	men	han	trenger	avlastning.	Styret	har	uttrykt	sterkt	ønske	om	
at	Kenneth	fortsetter	sitt	gode	arbeide	for	klubben	og	vil	forsøke	å	finne	en	løsning	hvor	
arbeidsbelastning	reduseres	og	større	fleksibilitet	i	Kenneth	sin	arbeidsdag	etableres.			
Det	ble	derfor	besluttet	å	nedsette	en	arbeidsgruppe	for	å	utrede	muligheter	for	å	legge	
arbeidsforholdene	bedre	til	rette	ift	dagens	betydelige	arbeidsbelastning.		
	
Klubbens	medlemmer	vil	bli	invitert	til	å	komme	med	ideer	til	løsning.	



	
	
Gruppens	mandat	er	å	undersøke	mulighet	for	ansettelse	av	assistent	trener,	vurderer	hvordan	
halltider	kan	fordeles	bedre	for	derigjennom	unngå	for	lange	og	intensive	treningsdager	for	sprang,	
hvordan	arbeidssituasjonen	kan	gjøres	lettere	og	mer	fleksibel.		Arbeidsgruppen	består	av	Heidi	
Støtland,	Tommas	Gitlesen,	John	Stangeland	og	Hanne-Lill	Steen.	Arbeidsgruppen	skal	legger	frem	
eventuelle	forslag	til	styret	innen	8.	November.			
	
Klubbens	medlemmer	vil	bli	invitert	til	å	komme	med	ideer	til	løsning	og	bes	sende	eventuelle	forslag	
til	styrets	leder,	Heidi	Støtland.	
	
Ansettelseskontrakt	for	alle	ansatte;	
De	fast	ansatte	stallmedarbeiderne	er	i	dag	ansett	fast	på	vanlig	betingelser,	men	basert	på	såkalte	
nettolønns	kontrakter.	Styret	besluttet	at	Kenneth	få	mandat	til	å	inngå	nye	kontrakter	basert	på	
«vanlige»	brutto	lønns	prinsipper.	Lønnsvilkår	inngås	på	samme	nivå	og	betingelser	som	før,	men	
inkludert	nødvendig	indeks	justering.			
	
Instruktører:	Det	skal	inngås	nye	kontrakter	med	alle	instruktører	gjeldende	frem	til	sommeren	2021.	
Styret	gav	Kenneth	mandat	til	å	inngå	nevnte	avtaler.	
	
Styret	ønsker	at	avtale	med	vaktmester	på	deltid	(50%	stilling)	forlenges	inntil	videre	forutsatt	
akseptable	betingelser.				
	
6.	Oppstalling.		
	
Senteret	er	nesten	helt	fult.	Det	er	kun	en	boks	igjen,	men	denne	boksen	har	ikke	skap	tilgjengelig.	
Det	er	stadig	forespørsel	etter	stallplasser	og	styret	vurderer	utnyttelsesgrad	som	meget	
tilfredsstillende.		
	
7.	Rideskolen.		
	
Per	i	dag	er	det	venteliste	på	enkelte	dager.	Kapasitet	ift	rideskole	hester	og	Covid-19	begrensninger	
vurderes	som	maksimalt	utnyttet.	Totalt	er	det	opp	mot	200	elever	i	rideskolen.		
	
Rideskolen	har	behov	for	og	er	på	utkikk	etter	en	ponni	kat.	2	eller	3.	
	
Bente	Guddal	jobber	med	å	oppdatere	og	ajourføre	medlemslisten	til	klubben.	Nye	medlemmer	som	
tilkommer	nå	på	slutten	av	året	slipper	å	betale	medlemskontingent	for	2020.	Det	er	per	i	dag	totalt	
431	medlemmer.	Bente	oppdaterer	også	Hestesport	registeret.		
	
Vi	har	som	målsetning	å	gjennomføre	Lucia	som	vanlig,	men	med	nødvendig	Covid-19	restriksjoner	
og	smittevern.	
	

8.	Økonomi. 

Klubbens	økonomi	er	bra	med	tilfredsstillende	likviditet.	Den	høye	stevneaktivteten	og	spesielt	sommerens	
store	stevner	har	bidratt	betydelig	både	med	omsetning	og	resultat.	Per	dag	har	klubben	ca.	600.000,-	i	
likviditet	(cash	i	bank).  

Rideskolen	går	bra	til	tross	for	redusert	aktivitet	gjennom	Corono	perioden.	Omsetning	i	rideskolen	vil	trolig	
komme	opp	i	rundt	1	MNOK	i	2020,	som	er	tilfredsstillende	sett	i	forhold	til	avlyste	og	reduserte	ridepartier.	I	



	
tillegg	til	tidligere	mottatt	Corona-støtte		har	vi	søkt	om	ytterligere	støtte/kompensasjon	i	siste	runde	fra	
staten.	Klubben	har	også	mottatt	støtte	fra	Sparebanken	Vest	på	kr.	100.000,-. 

Klubben	parkeringsarealer	benyttes	til	langtidsparkering	av	private	lastebiler,	hestebiler	og	vogner	som	koples	
på	klubbens	strømnett.	Det	er	nå	innkjøpt	strømmålere	som	vil	bli	montert	og	det	ble	besluttet	at	privat	strøm	
forbruk	vil	bli	fakturert	med	kr	1,50,-/kWt. 

Klubben	parkeringsarealer	benyttes	til	langtidsparkering	av	private	lastebiler,	hestebiler	og	vogner	
som	koples	på	klubbens	strømnett.	Det	er	nå	innkjøpt	strømmålere	som	vil	bli	montert	og	det	ble	
besluttet	at	privat	strøm	forbruk	vil	bli	fakturert	med	kr	1,50,-/kWt.			
	
9.	Rideveier.		
	
Det	er	ikke	noe	nytt	ift	ridesti.	Bente	har	mandat	fra	styret	til	å	forsøke	å	få	en	løsning	ihht	til	den	
retten	til	ridesti	vi	har.	Vi	kan	akseptere	at	enten	den	gamle	stien	blir	åpnet	igjen,	eller	at	ny	ridesti	
etableres	langs	det	gamle	jernbanesporet.		
	
Vi	har	videre	fått	beskjed	om	at	ridesti	i	ny	undergang	ved	rundkjøringen	må	benyttes	og	ridning	på	
fortau	er	ikke	tillatt.		
	
10.	Relokalisering.		
	
Heidi	har	vært	i	kontakt	med	Sandnes	Tomteselskap.	Tomteselskapet	bekreftet	at	de	jobber	med	
saken.	Styret	følger	opp	mot	Sandnes	Kommune.			
	
11.	Evt.		
	
Ridehall	tider:	Kenneth	og	sprangrytterne	har	behov	for	noe	mer	hall	tid	for	å	legge	forhold	bedre	til	
rette	for	klubbens	50	aktive	sprangryttere	og	for	å	kunne	avvikle	trening	uten	for	lange	og	sene	
dager.	Styret	ber	derfor	om	at	det	innledes	dialog	med	dressur	for	å	finne	en	god	løsning.	Lisanne	
Verheun	tar	dialog	med	dressur.	Det	er	ønskelig	at	prang	skal	kunne	tilby	trening	i	lille	ridehall	på	
tirsdager	fra	kl.	16-20:00.	
	
			
	
Sandnes	4.	oktober	2020	
Styret	SJR	


